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PROTOKÓŁ Nr 1/W/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

- Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 29 maja 2024 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 1140. 

Uzgodniony przez przewodniczących poszczególnych komisji prowadzący 

posiedzenie: radny JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 

Zawiadomienie o posiedzeniu  połączonych komisji stanowi Załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Obecni radni:                                              

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- GODUN Radosław 

- KRUK Alina 

- KRUKOWSKA Barbara 

- NIERODA Angelika 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ Jerzy (Przewodniczący) 

- MISIUK Albin 

- KRUKOWSKA Barbara 

- SIEMIENIUK Anna 

- TOMCZUK Jerzy 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- BISZ Diana (Przewodnicząca) 

- CZECZUGA Andrzej 

- ŁAPIŃSKI Konrad 

- PARFIENIUK Piotr 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.  

          

Obecne osoby zaproszone: 

- Wójt Gminy – WALENTY KORYCKI 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Sekretarz Gminy – MONIKA DMITRUK 
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- Skarbnik Gminy – ANNA NESTERUK 

- Radca Prawny – JAN WOŁOSOWICZ 

- Kierownik GOPS – BARBARA CAR 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyło kilku mieszkańców gminy, którzy w dalszej 

części posiedzenia zabrali głos w sprawie Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego części gruntów wsi Parcewo. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Bielsk Podlaski w dniu 13 maja 2024 r. 

4. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 13 maja 

2024 r. 

5. Przyjęcie protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 13 maja 2024 r. 

6. Zaopiniowanie materiałów na III Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, 

zwołaną na dzień 29 maja 2024 roku: 

a) Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Bielsk Podlaski za 2023 rok, 

b) Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2023 rok, sprawozdanie z 

wykonania planu finansowego  Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Augustowie oraz informacja o stanie mienia komunalnego gminy, 

c) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za 2023 rok, 

d) Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2019-2023, 

e) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania 

jak również szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu 

usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania oraz rozszerzenia katalogu 

osób uprawnionych do tych usług, 

f) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok, 

g) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2024 – 2031, 

h) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów sołtysów 

i rad sołeckich, 
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i) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego strażakom ratownikom oraz kandydatom na strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Bielsk 

Podlaski, 

j) Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody, 

k) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, 

l) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, Gmina Bielsk Podlaski – 

obszar 1. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do pkt 1)  
Prowadzący posiedzenie radny JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej otworzył wspólne 

posiedzenie komisji, przywitał wszystkich obecnych. Odczytał klauzulę dotyczącą 

rozporządzenia o ochronie danych osobowych w skrócie zwanym RODO 

wskazującą na ochronę danych osobowych osób fizycznych.  

 

   Do pkt 2)  
Prowadzący przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który został przyjęty 

przez poszczególne komisje bez uwag. 

  

Do pkt 3)  
Do protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bielsk 

Podlaski w dniu 13 maja 2024 r. nie zgłoszono uwag.        

Protokół został  przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Do pkt 4)  
Do protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 13 maja 2024 r. nie zgłoszono  

uwag.  Protokół został  przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków Komisji 

Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 

 

Do pkt 5)  
Do protokołu Nr 1/2024 z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski w dniu 13 maja 2024 r. nie zgłoszono  uwag.  

Protokół został  przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków Komisji Oświaty i 

Spraw Społecznych. 

 

Do pkt 6a)  
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Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Bielsk Podlaski za 2023 rok, stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. Komisje zapoznały się z przedstawioną oceną i zaopiniowały 

pozytywnie bez uwag. 

 

Do pkt 6b)  
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2023 rok, sprawozdanie z 

wykonania planu finansowego  Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie oraz 

informacja o stanie mienia komunalnego gminy, stanowi Załącznik Nr 6 do 

protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. Komisje zapoznały się z przedstawionym sprawozdaniem 

oraz pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku. 

 

Do pkt 6c)  
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za 2023 rok, stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  

- Radna ANNA SIEMIENIUK pozytywnie oceniła fakt, że w wielu wsiach 

mieszkańcy integrują się m.in. poprzez Koła Gospodyń Wiejskich.  

- Prowadzący posiedzenie radny JERZY CHILKIEWICZ  powiedział, że 

prawdopodobnie powstaną nowe koła. Na uznanie zasługują sukcesy, jakie 

odnoszą KGW na licznych konkursach - nawet ogólnokrajowych. 

 Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Komisje zapoznały się z przedstawionym 

sprawozdaniem i zaopiniowały pozytywnie bez uwag. 

 

Do pkt 6d) 

Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2019-2023, stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Komisje zapoznały się z przedstawionym 

sprawozdaniem i zaopiniowały pozytywnie bez uwag. 

 

Do pkt 6e) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania jak również szczegółowych 

warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 

rozliczania oraz rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług, stanowi 

Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Szczegóły propozycji regulacji w tym zakresie przedstawiła BARBARA CAR – 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Poinformowała o 
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wymaganiach, jakie powinny spełniać opiekunki. Wyjaśniła, że z usług 

opiekuńczych korzystają osoby samotne, które nie radzą sobie z podstawowym 

codziennym funkcjonowaniem we własnym domu. Odpłatność  za usługi wynosi 

aktualnie 27,70 zł za godzinę. W związku ze wzrostem najniższego wynagrodzenia 

za pracę kwota ta od 1 lipca br. będzie wynosiła 28,10 zł. Omówiła też kryteria 

dochodowe dla osób korzystających ze świadczeń GOPS. Podkreśliła, że 

wprowadzenie świadczeń opiekuńczych spowodowało obniżenie kosztów gminy, 

ponieważ miesięczny koszt pobytu w DPS w Brańsku wynosi aż 6.600 zł, z czego 

5.200 płaci gmina, a resztę dopłaca podopieczny. Uchwała została dodatkowo 

rozszerzona o usługi sąsiedzkie, przy czym osoba świadcząca usługi sąsiedzkie 

musi być przeszkolona do udzielania pierwszej pomocy. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 6f) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok, stanowi 

Załącznik Nr 10  do protokołu.  

Skarbnik Gminy ANNA NESTERUK omówiła autopoprawki do projektu 

uchwały polegające na zwiększeniu kosztów inwestycji w Stołowaczu. 

Odpowiadając na pytanie radnego JERZEGO TOMCZUKA o rodzaj kosztów, 

poinformowała, że chodzi o koszty ogólne 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 6g) 

Wniosek Wójta Gminy  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2024 – 2031, stanowi Załącznik Nr 11  do 

protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 6h) 

Wniosek Wójta Gminy w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów sołtysów i 

rad sołeckich, stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu. 

Prowadzący posiedzenie radny JERZY CHILKIEWICZ przypomniał, że na 

marcowej sesji Rady Gminy podjęto uchwałę o utworzeniu Sołectwa Jacewicze. 

Radca Prawny JAN WOŁOSOWICZ dodał, że Sołectwo zostało utworzone, ale 

nie został jeszcze uchwalony statut tego sołectwa, a poprzez podział Sołectwa 

Plutycze, z którego nowe sołectwo zostało wyodrębnione, zachodzi potrzeba 

wprowadzenia zmiany w statucie  Sołectwa Plutycze. 

Obecny na posiedzeniu Komisji mieszkaniec Jacewicz Pan WIKTOR 

STEPANIUK wyraził zaniepokojenie przedłużającą się procedurą tworzenia tych 

dokumentów. Jego zdaniem nie jest to zadanie trudne i powinno zostać szybko 

wykonane. W przeciwnym razie Jacewicze zostaną bez środków funduszu 

Sołeckiego, które mają być podzielone w terminie do końca lipca br. 
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Radca Prawny JAN WOŁOSOWICZ wyjaśnił procedurę przyjmowania 

dokumentów związanych z utworzeniem sołectwa, wszystkie czynności wymagają 

czasu, m.in. na przeprowadzenie konsultacji społecznych i są niezbędne do 

przeprowadzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich.  

WIKTOR STEPANIUK nie był usatysfakcjonowany wyjaśnieniami, zarzucał 

opieszałość prowadzonych działań. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 6i) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

strażakom ratownikom oraz kandydatom na strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 13  do 

protokołu. 

Obecny na posiedzeniu Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW 

OLSZEWSKI wyjaśnił zasady przyznawania ekwiwalentu strażakom OSP oraz 

omówił zaproponowane stawki. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 6j) 

Wniosek Wójta Gminy sprawie zniesienia formy ochrony przyrody, stanowi 

Załącznik Nr 14  do protokołu. 

Zasady ustanawiania form ochrony przyrody oraz ich znoszenia omówił Zastępca 

Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 6k) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik 

Nr 15  do protokołu. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował, że służebność 

przesyłu ustanawia się na wniosek firmy, która na terenie gminy zakłada 

światłowody na istniejących słupach elektrycznych. Jeśli linia przebiega nad 

działką gminną, to należy ustanowić służebność przesyłu, za co uiszcza się opłatę 

jednorazową. Energetyka zezwoliła na podwieszanie na swoich słupach obcych 

urządzeń.   

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 6l) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego części gruntów wsi Parcewo, Gmina Bielsk Podlaski – obszar 1, 
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stanowi Załącznik Nr 16  do protokołu. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił podstawy prawne 

związane z planowaniem przestrzennym. Poinformował, że zgodnie z ustawą o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, do sierpnia 2023 r. obowiązywały 

2 akty prawne: studium uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego. Po 

zmianie przepisów nie będzie „studium”, będą natomiast obowiązywać: plan 

ogólny i plany miejscowe. Powiedział również o zintegrowanych planach 

inwestycyjnych, które mają zastosowanie do mniejszych działek, a ustawa już 

dopuszcza ich finansowanie przez przedsiębiorcę. Przedłożony radnym plan został 

opracowany na bazie starej ustawy, ale będzie aktualny. Przypomniał,  że gmina 

podjęła już uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia planu ogólnego. Termin jego 

sporządzenia upływa z końcem 2025 roku. Podkreślił, że gmina jest w dobrej 

sytuacji, ponieważ posiada Studium, w oparciu o który można przygotowywać 

plan ogólny. W dalszej części swojej wypowiedzi omówił Miejscowy Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego części gruntów wsi Parcewo. Podał ogólne 

ustalenia planu, omówił m.in. sposób zabudowy, linie zabudowy oraz gęstość 

zabudowy, strefy zabudowy zagrodowej i obszary, na których dopuszczono 

budowę instalacji fotowoltaicznych. Pozostawiono  funkcję dawnego SKR-u, 

założono poszerzenie dróg z uwagi na konieczność zapewnienia przejazdu sprzętu 

rolniczego. Zastępca Wójta omówił uwagi zgłoszone do projektu planu podczas 

jego wyłożenia do publicznego wglądu  oraz procedurę związaną z ich 

uwzględnieniem lub odrzuceniem. Uzasadnił decyzję o nieuwzględnieniu przez 

Wójta Gminy poszczególnych uwag (odczytał ich treść), przy czym ostateczna 

decyzja będzie należała do Rady Gminy. Uwzględnienie co najmniej jednej uwagi 

spowoduje powtórzenie całej procedury od początku. 

 Na posiedzeniu Komisji obecni byli mieszkańcy zainteresowani tematem 

dot. MPZP części gruntów wsi Parcewo. Zadawali Zastępcy Wójta pytania 

szczegółowe dotyczące konkretnych postanowień planu, a ANATOL FILIPIUK 

udzielił odpowiedzi na zadane pytania. Podkreślił, że plan ustala zakazy, nakazy 

oraz dopuszczenia i jest prawem miejscowym. Zadawane przez gości pytania i 

wypowiedzi dotyczyły m.in. poszerzania dróg, co zdaniem wypowiadających się 

jest niezasadne i nie leży w interesie mieszkańców, ponieważ nie wszyscy 

posiadają maszyny rolnicze. Pytali, dla jakich wsi na terenie gminy zostały już 

sporządzone miejscowe plany, dlaczego plan obejmuje tylko część Parcewa, a nie 

całą wieś, zasugerowali, że ktoś może mieć z tego osobistą korzyść. Proponowali 

również przeprowadzenie konsultacji wśród mieszkańców (referendum), ponieważ 

każdy mieszkaniec ma takie same prawa, nie można patrzeć tylko na swoje 

widzimisię. Trzeba brać pod uwagę interesy każdego człowieka. Twierdzili, że 

plan był przygotowywany „po cichaczu” bez konsultacji z mieszkańcami. 
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Powiedzieli, że nie można działać wbrew interesom mieszkańców gminy. Można 

blokować budowę kurników, ale nie można blokować mieszkańców, rada powinna 

dorosnąć do nowych czasów. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK podkreślił, że planu nie 

przygotowywała jedna osoba. Cała procedura planistyczna trwała 1,5 roku. Było 

zawiadomienie o możliwości składania wniosków, co podważa zarzut o braku 

konsultacji z mieszkańcami. Dokumentacja planistyczna jest przekazywana do 

Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, gdzie w ramach nadzoru prawnego jest 

sprawdzana. Na zakończenie dodał, że można również postanowienia planu 

zaskarżyć do sądu. 

- Głos zabrała również mieszkanka Parcewa – Pani HELENA ARTEMIUK, która 

w swojej wypowiedzi, w oparciu o własne doświadczenia i obserwacje prac Rady 

Gminy odniosła się krytycznie do pracy radnych, w tym podejmowania przez nich 

decyzji. Podkreśliła, że są reprezentantami mieszkańców i powinni reprezentować 

ich interesy. Powiedziała, że od 14 lat bezskutecznie ubiega się o odwodnienie 

działki w Parcewie. Poruszyła problem ochrony środowiska, ograniczonych 

możliwości realizacji inwestycji przez rolników oraz bezzasadnej wycinki drzew. 

Zadeklarowała, że jest zwolenniczka ochrony przyrody. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK zwrócił uwagę, że poruszono wiele 

spraw administracyjnych, niezwiązanych z omawianym tematem. Odnosząc się do 

miejscowego planu, podkreślił, że nikt nikogo nie będzie wywłaszczał, a 

przygotowany plan umożliwia realizację inwestycji w ciągu 5 miesięcy. Dodał, że 

należy mieć świadomość, że ustalenia planu nie zadowolą wszystkich. Na prośbę 

radnej ANNY SIEMIENIUK wyjaśnił zasady poszerzania dróg (Po 2 metry z obu 

stron). 

Prowadzący posiedzenie radny JERZY CHILKIEWICZ stwierdził, że temat został 

wyczerpany. Więcej nie było głosów w dyskusji. Projekt uchwały uzyskał 

akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 7) 

W sprawach bieżących Komisje zapoznały się z: 

- Ogłoszeniem o możliwości składania zgłoszeń kandydatów na ławników w 

wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027 dla Sądu Rejonowego w 

Bielsku Podlaskim do orzekania w sprawach rodzinnych; 

- Pismem mieszkańców wsi Augustowo przy drodze krajowej nr 66 w sprawie 

wybudowania przejścia dla pieszych celem zapewnienia bezpieczeństwa. 

- Pismem posła do Parlamentu Europejskiego – Krzysztofa Jurgiela z życzeniami 

dla radnych wybranych do Rady Gminy na IX kadencję; 

- Petycją mieszkańca gminy w sprawie wprowadzenia zmian w statutach sołectw. 

 

Wójt Gminy WALENTY KORYCKI, odnosząc się do pisma w sprawie przejścia 
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dla pieszych na drodze krajowej nr 66 (Augustowo), potwierdził słuszność 

wniosku, ale jego realizacja jest poza kompetencjami gminy. Z uwagi na istotę 

problemu, zostanie skierowane w tej sprawie pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad, który jest zarządca tej drogi.  

  

Do pkt 8) 
 W związku z wyczerpaniem porządku o godz. 1035  posiedzenie zostało 

zamknięte. 

  

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

 

2. GODUN Radosław  

 

3. KRUK Alina 

 

4. KRUKOWSKA Barbara 

 

5. NIERODA Angelika 

 

 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 
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1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

2. MISIUK Albin 

 

3. KRUKOWSKA Barbara 

 

4. SIEMIENIUK Anna 

 

5. TOMCZUK Jerzy 

 

      Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  

1. BISZ Diana 

(Przewodnicząca) 

2.  CZECZUGA Andrzej 

 

3. ŁAPIŃSKI Konrad 

 

4. PARFIENIUK Piotr 

 

5. TYMIŃSKI Anatol Grzegorz 

 

  

 


